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摘要

本文通过论述中国国际政治心理学理论与实践研究的进展与

问题这一内容，可以清晰直观地了解到，政治心理学这一范

畴，其在西方出现是最早的，大约是 20 世纪 20 年代左右，

在我国的发展兴起阶段是在 20 世纪 80 年代左右，随着我国

不断地发展，在社会政治方面已经小有所成，自然政治心理

学的研究也得到了一定的起色。尽管如此，或多或少还是出

现一系列的问题，针对于实践研究产生的问题仍然是一团迷

雾。基于此，本文重点从中国国际政治心理学理论与实践研

究的进展与问题方面做出探索，并提出相关性的建议。
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Abstract
This article can clearly and intuitively understand the progress 
and problems of China's international political psychology theory 
and practice research. The category of political psychology is 
the earliest in the West, about the 1920s. Around the world, the 
rise of China's development was around the 1980s. With the 
continuous development of China, it has achieved little success 
in social politics, and the research on natural political psychology 
has also gained a certain improvement. Despite this, there are 
still a series of problems, and the problems arising from practical 
research are still a mystery. Based on this, this paper focuses 
on the progress and problems of China's international political 
psychology theory and practice research, and proposes relevant 
recommendations.
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